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Råd för funktionshinderfrågor 

vid trafiknämnden och Stockholms 

Stads Parkerings AB 

PROTOKOLL 5/2016  

  

 

 

   
 

 Tid Måndagen den 13 juni 2016  

kl. 14.00 – 16.30 
   

 Plats Jungska rummet, Tekniska Nämndhuset 
   

  

Justerat 

 

  

 

 

Ulrika Voghera  Gunnar Slätt 

  
Närvarande  

 Ledamöter: 

 Ulrika Voghera, (HSO/HRF), ordföranden 

 

Anders Carlsson, (HSO/RTP-S)  

Gunnar Slätt, (HSO/FHDBF)  

  

 
Tjänstemän: 

 Rådets sekreterare Åse Geschwind samt föredragande 

Catarina Nilsson, Kerstin Alquist, Måns Lysén, Ted Ell, 

Elisabeth Rosenquist Saidac, Susanne Holm, Krister 

Mandorff och Michael Åström. 

 

 
 

 § 1 
Val av justerare  
 
Beslut 

Rådet utser Gunnar Slätt att tillsammans med ordföranden 

Ulrika Voghera justera dagens protokoll. 

 

 

 § 2 
Dagordningen fastställs 
Dagordningen godkänns med tillägg under punkten 

övrigt. 

 

 

 § 3 
Föregående protokoll 
Rådet godkänner protokoll 4/2016 från rådets 

sammanträde och lägger det till handlingarna. 
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 § 4 
Inkomna skrivelser och protokoll 
 

a) Protokoll 3/2016 från möte med rådet för 

stadsbyggnadsnämnden och 

exploateringsnämndens den 5 april 2016 anmäls. 

 

b) Protokoll 4/2016 från möte med rådet för 

stadsbyggnadsnämnden och 

exploateringsnämndens den 10 maj 2016 anmäls. 

 

c) Protokoll 3/2016 från möte med kommunstyrelsens 

råd för funktionshinderfrågor den 30 maj 2016 

 

d) Skrivelse angående busshållsplatser på 

Skogskyrkogården från ordföranden i 

kyrkogårdsnämndens råd för funktionshinderfrågor. 

Inkommen den 3 juni 2016.  

Reg: SY1606130850DME 

 

Rådet lägger anmälan av inkomna skrivelser och protokoll 

till handlingarna. 

 

 § 5 
Inkomna remisser 
 

a) Förslag till ändring i förordningen om flyttning av 

fordon i vissa fall samt ändring i förordningen om 

felparkeringsavgift 

 

En föredragning av kontorets remissvar hålls vid dagens 

sammanträde under § 10 

 

 

 § 6 
Ärenden tagna på delegation 
 

Inga ärenden är tagna på delegation till dagens 

sammanträde. 
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 § 7 
Trafiknämnden 
 

Fastställd dagordning till trafiknämndens sammanträde 

den 16 juni är bifogad 

 

Rådet går igenom dagordningen och lägger den till 

handlingarna.  

 

 § 8 
Stockholms Stads Parkerings AB 
 

Dagordning till styrelsens sammanträde den 9 juni är 

bifogad 

 

Rådet går igenom dagordningen och lägger den till 

handlingarna.  

 

 

 § 9 
Samråd om nästa regionala utvecklingsplan för  
Stockholmsregionen, RUFS 2050 
Föredragande: Kerstin Alquist 

 

Den nya regionala utvecklingsplanen för 

Stockholmsregionen, RUFS 2050, är utsänd på remiss 

under perioden 8 april-30 september 2016. Planen har 

status som en regionplan enligt plan- och bygglagen och 

är tänkt att gälla för perioden 2018-2026.  

 

Kerstin Alquist redogör för trafikkontorets synpunkter. 

Kontorets remissvar kommer att behandlas på 

trafiknämnden i augusti 2016. 

 

Beslut 

Rådet tackar för informationen och beslutar att anföra 

följande: 

 

Rådet förutsätter att begreppet ”social hållbarhet” som 

står skrivet i remissmaterialet inkluderar förhållanden för 
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personer med funktionsnedsättning. Rådet vill dock 

understryka vikten av att tillgänglighetsfrågor för 

personer med funktionsnedsättning belyses bättre i 

dokumentet. 

 

Rådet ser allvarligt på att remissen inte är utsänd till några 

handikapporganisationer. 

 

Inför den fortsatta processen vill rådet för 

funktionhinderfrågor se hur man interagerar med 

handikapprörelsen i det övergripande regionala arbetet. 

 

 

 § 10 
Förslag till ändring i förordningen om flyttning  
av fordon i vissa fall samt ändring i förordningen 
om felparkeringsavgift 
Föredragande: Måns Lysén 

 

Regeringen har remitterat ett förslag till ändring i 

förordningen (1982:198) om flyttning av fordon i vissa 

fall samt till ändring i förordningen (1976:1128) om 

felparkeringsavgift. 

 

Trafikkontoret ser positivt på förslaget då det möjliggör 

omgående flyttning av ett fordon om det är uppställt i 

strid mot föreskrifter om stannande eller parkering och det 

till stöd för uppställningen har åberopats ett 

parkeringstillstånd för rörelsehindrade som är ogiltigt. 

 

Trafikkontoret ser även positivt på förslaget till ändring i 

förordningen om felparkeringsavgift. Trafikkontoret 

önskar dock att regeringen beslutar om att ”taket” på den 

högsta tillåtna avgiften som kommunen får fastställa som 

felparkeringsavgift höjs till 1500 kronor och inte till 1300 

kronor som föreslagits i promemorian. 

 

Beslut 

Rådet tackar för informationen och anför följande: 

 

Rådet har tidigare påpekat vikten av att registrera såväl 

http://ws01030.ad.stockholm.se/locator.aspx?name=Common.Details.Navigate&module=Document&subtype=61000&recno=1644501&VerID=787025
http://ws01030.ad.stockholm.se/locator.aspx?name=Common.Details.Navigate&module=Document&subtype=61000&recno=1644501&VerID=787025
http://ws01030.ad.stockholm.se/locator.aspx?name=Common.Details.Navigate&module=Document&subtype=61000&recno=1644501&VerID=787025
http://ws01030.ad.stockholm.se/locator.aspx?name=Common.Details.Navigate&module=Document&subtype=61000&recno=1644501&VerID=787025
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svenska som utländska tillstånd på Skatteverket. Enligt 

rådets mening torde en sådan registrering öka 

möjligheterna att konstatera fusk och missbruk och utgöra 

lagstöd för att stävja och beivra överträdelse. 

 

 

 § 11 
Presentation av Stadsmiljöavdelningen 
Avdelningschefen Ted Ell är på plats tillsammans med 

sina enhetschefer Elisabeth Rosenquist Saidac, Susanne 

Holm och Krister Mandorff för att presentera 

avdelningens arbete. 

 

Stadsmiljöavdelningen ansvarar för stadsmiljön på gator 

och torg. Planering, investering och förvaltning av 

kommuncentrala parker och gatuträd ingår i 

stadsmiljöavdelningens ansvarsområde. Avdelningen tar 

även fram det årliga blomsterprogrammet i staden. Från 

stadsmiljöavdelningen sker upphandling, uppföljning och 

kontroll av vinterväghållning och renhållning på 

gatumark.  

 

Frågor ställs och besvaras. Bland annat berörs frågor om 

nedskräpning av fimpar, klotter, gågator, popup-parker, 

cyklar, handikapptillstånd i Gamla stan, jämställd 

snöröjning, svallis, gatstenar, skyltning, solcellsdriven 

gatubelysning, ”grön karta” parkplan, källsortering i 

parker, Tyck-till app, skelettjordar och samverkan med 

fastighetsägarna i olika avseende. 

 

Avslutningsvis frågar ordföranden Ulrika Voghera om 

avdelningen har några frågor till rådet – hur kan rådet 

vara till nytta? Rådet vill gärna komma in tidigt i 

processerna. 

 

Ted Ell säger att det just nu pågår ett projekt med 

jämställda TA planer (trafikanordningsplaner) på 

Långholmsgatan. Ted ber att få återkomma när projektet 

är avslutat så att rådet då kan komma dit och utvärdera 

det. 
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Beslut 

Rådet tackar för informationen och påpekar att de vill 

komma in så tidigt som möjligt i projektet med TA 

planerna. 

 

 

 § 12 
Publika toaletter och andra nyttigheter.  
Genomförandebeslut 
Föredragande: Michael Åström 
 

Staden arbetar sedan våren 2015 i enlighet med det 

tjänstekoncessionsavtal som staden träffat med JCDecaux. 

Arbetet har nu kommit så långt att ett flertal nya publika 

toaletter kan öppnas för Stockholmarna under maj månad 

2016. 

 

Michael Åström informerar om det pågående arbetet och 

hur det beräknas fortsätta. De toaletter som placeras ut nu 

kallas Jumbo och Midi, båda toaletterna är tillgängliga för 

personer med funktionsnedsättning. Fram till i dag har 

kontoret placerat ut 23 av 35 planerade toaletter 2016. 

Under juni månad 2016 räknar kontoret med att flertalet 

av dessa är driftsatta. Planering pågår för att 60 – 70 

enheter ska vara utplacerade fram till år 2018. 

 

Beslut 

Rådet tackar för informationen. 

 

 

 § 13 
Bevakningslistan 
Rådet går igenom och kompletterar bevakningslistan. 

 

 

 § 14 
Övriga frågor 
 

a) Svar på frågor och förslag som rådet lämnat till 

trafikkontoret 
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Ett skriftligt svar på frågorna är utsänt till rådet. 

 

 

b) Budget för tillgänglighetsfrågor 

 

Catarina Nilsson förklarar att tillgänglighetsfrågor 

ska ingå i den ordinarie budgetramen i alla projekt. 

Utöver det finns 15 miljoner kronor i 

trafikkontorets budget för åtgärder i hela staden.  

 

 

c) Skyltar i Vasaparken 

 

Rådet har framfört en synpunkt om att skyltningen i 

Vasaparken är otillräcklig. 

 

Under presentationen av avdelningen stadsmiljö 

berättade de att man är medveten om att 

skyltningen är otillräcklig och att avdelningen 

arbetar med att ta fram ett enhetligt program för 

olika sorters skyltar i parker och grönområden.  

 

 

d) Fimpsamlare/askkoppar i staden 

 

Under presentationen av avdelningen stadsmiljö 

klargjordes att det finns fimpsamlare i alla nya 

papperskorgar som staden köper in. 

 

 

e) I stan utan min bil 

 

Catarina Nilsson informerar om eventet ”I stan utan 

min bil” som arrangeras av Stockholms stad den 18 

september 2016. Eventet är en del av den 

Europeiska trafikantveckan och syftet är att ge 

stockholmarna en uppfattning om hur deras stad 

skulle kunna se ut med färre bilar och få möjlighet 

att uppleva staden på ett annorlunda sätt.” 
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f) Berit Mårtensson kommer att ta över Catarina 

Nilssons roll som kontaktperson för 

tillgänglighetsfrågor mellan rådet och kontoret. 

 

Ordföranden Ulrika Voghera tackar Catarina 

Nilsson för hennes fina arbete för rådets räkning. 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

 

Åse Geschwind 

 


